
Referat fra Styremøte Kolsås Vel

Dato/Sted: 7.09.2017 Linje 9
Deltagere: Janne, Olve, Terje

1. Nye medlemmer

Janne tar kontakt med Blekksoppgrenda. Olve prøver å finne ut hvor mange mange 
husstander Kolsås Vel potensielt har.

2. Friidrettsanlegg på Rud.

Kolsås Vel er forundret over at vi ikke har fått noe direkte informasjon om saken. 
Janne følger opp.

Terje (Hauger Park) informerer: Tyrving har laget en ønskeliste som idrettsrådet skal 
behandle. I utgangspunktet skal beboere forholde seg til eiendomsavdelingen i 
kommunen. Det er ønskelig med direkte dialog mellom beboere og idretten.

3. Trafikksikkerhet

Erik Sennesvik (Bærum Velforbund) har sendt et meget innholdsrikt og velformulert 
brev til Rådmannen i Bærum Kommune. Kolsås vel ønsker å takke Sennesvik for at 
han representerte vår sak på en fin måte.

4. Militærøvelse på Kolsås

Kolsås Vel ble tilfeldigvis oppmerksom på militærøvelsen "Hovedstad 
2017" (11/9-18/9) og at den vil berøre vårt område:

  https://forsvaret.no/presse/3000-soldater-oever-i-og-rundt-oslo

Kolsås Vel følger saken. Terje tar kontakt med forsvaret. Olve lager et innlegg på vår 
hjemmeside og Facebook.

5. Nytt behandlingshjem i Rudsdalen?

Gjettum Vel har kontaktet oss om våre erfaringer med psykiatrisk behandlingshjem i 
nærmiljøet. Kolsås Vel ønsker å fortelle at vi har gode erfaringer med hjemmet i 
Brynsveien etter en litt trøblete start. Kolsås Vel mener det er viktig med mangfold i 
nærmiljøet, og at det er et gode som bør fordeles jevnt til alle boområder i 
kommunen, også til Bærum øst.

6. Neste møte
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